
Saksprotokoll i Hordaland fagskulestyre - 02.11.2016 

Styreleiar Roald Kvamme la på vegner av styret fram følgjande forslag til pkt 2: 

«I tillegg vil styret peike på utfordringar i høve til tidsaspekt, kostnader og prosess med tanke på 
flytting, montering og ferdigstilling av utstyr.»

Røysting
Administrasjonen sitt forslag til pkt.1 vart samrøystes vedteke saman med Kvamme sitt forslag til nytt pkt. 2.

Vedtak

1 Uttale til sak om ny lokalisering av Fagskolen i Hordaland til Laksevåg vert vedteken slik det kjem 
fram av saka.

2 I tillegg vil styret peike på utfordringar i høve til tidsaspekt, kostnader og prosess med tanke på 
flytting, montering og ferdigstilling av utstyr.»


